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Garanič: 
Moja interpelácia sa týka fresky na budove kasky, ktorá je čiastočne poškodená, nakoniec ju 
uvidíme aj v správe od hlavného kontrolóra mesta. Chcem sa opýtať, čo s ňou mesto bude 
ďalej robiť, s touto freskou, či sa bude opravovať, alebo či sa tomu nedalo zabrániť skôr, aby 
to došlo do takého štádia.  
 
Ing. Timečko: 
Čo sa týka fresky na bývalej budove kasky, je to dosť veľký problém, nakoľko došlo 
k zamakaniu  omietky vplyvom skrytej vady v žľabe, v zaatikovom žľabe, mesto musí 
pristúpiť k tomu, že  tento žľab zatmelí, ale toto si bude vyžadovať väčšiu opravu 
klampiarsku, bude sa musieť vyhotoviť celý kus zaatikového žľabu a samozrejmá vec, že 
mesto pristúpi aj oprave k tejto fresky.  
 
Mgr. Kereštanová: 
Možnože len odporúčanie pre pána Timečka. Hovoríme tu o oprave fresky na budove starej 
KaSS, neviem, či by možnože nebolo dobré zapojiť do toho aj reštaurátorov. Pokiaľ mám 
správnu informáciu, reštaurátorom, ktorý vykonával  poslednú nejakú úpravu bol pán Mário 
Flaugnati, to len úplne odporúčanie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 


